

Pro-Kit Force Oven Cleaner

Description:

Force Oven Cleaner is an effective solution which removes burnt-on, built-up grease and kitchen soil. Cleans through soils that ordinary detergents miss. Do not use on aluminum.

產品說明：

Force 爐頭清潔劑能有效分解及去除烤焦油油污及頑固污漬，清潔一般清潔劑不能去除的頑固污漬，不適用於鋁製金屬器具。



Packing: 5 Litres X 4 bottles
Size: 39.5cm X 26.7cm X 30.2cm

Benefit: 優點：

Strong Cleaning Ability 潔力特強

The special formulation allowed Force Oven Cleaner to be adhered longer to the vertical wall of an oven and this feature enable greater impact between the cleaner and those stubborn grease and dirt.

Force 爐頭清潔劑的特別配方令其掛壁能力極強，讓其有足夠的時間停留在爐避諱上清除頑固的污漬。

Safe to us 使用安全

Active ingredients consist of non-flammable chemicals that avoid any causation of fire with this product.

產品的成份不包含易燃的化學物品，可避免火警發生。

Pro-Kit Force Oven Cleaner

Application: (Direction of use)

Remove the rest food of oven. Heat the oven as 60 °C to 70 °C and then spray Force Oven Cleaner on the surface. Wait for 5-10 minutes, then use the brush to remove dirt and rinse the oven with plenty of water

應用：（使用方法）

清除在爐頭中剩餘的食物或污漬，將爐頭加熱至60°C至70°C，將Force 爐頭清潔劑使用於表面，等10-15分鐘，用擦將污漬擦去，再用大量水沖洗爐頭。

Specifications

Active Ingredients:

Sodium hydroxide	12% - 25%
Surfactant	< 5%
Triethanolamine	5% - 10%
Color:	Colorless
Fragrance:	Ammonia odor
PH:	12.0-15.0
Solubility in Water:	Complete
Cleaning Performance:	Excellent
Chemical Stability:	Stability

Safe Handling:

Details information about handling and disposing this product can be found at a separate Material Safety Data Sheet. Please make sure the employees/users can fully understand the content of Material Safety Data Sheet and read through it before using this product

Storage Information

Store this product in the original container at room temperature